
Protokół Nr 33/14
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,

Opieki Zdrowotnej i Sportu
w dniu 28 stycznia 2014 roku.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 12:00, zakończono o 13:00
Przewodniczyła: Jerzy Wierzbicki -Przewodniczący Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji- zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na 2014 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Sokółce na

rok 2014.
5. Rozpatrzenie wniosków Dyrektorów Szkół Podstawowych w Janowszczyźnie

Lipinie odnośnie zwiększenia dotacji przysługującej na jednego ucznia.
6. Wolne wnioski

Ad.l.
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot zaproponował aby do porządku posiedzenia wprowadzić punkt
odnośnie dyskusji nad projektem uchwały w sprawie wprowadzenia Karty Dużej Rodziny.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.
Komisja jednogłośnie przyjęła punkt do porządku posiedzenia.
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek posiedzenia.
Komisja przyj ęła jednogłośnie porządek posiedzenia.
Komisja obradowała wg. następującego porządku:

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na 2014 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Sokółce na

rok 2014.
5. Rozpatrzenie wniosków Dyrektorów Szkół Podstawowych w Janowszczyźnie

Lipinie odnośnie zwiększenia dotacji przysługującej na jednego ucznia.
6. Dyskusja nad programem Karta Dużej Rodziny.
7. Wolne wnioski

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.



Projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na 2014 rok.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię o projekcie uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Sokółce na rok
2014.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisjajednogłośnie wydała opinię o projekcie uchwały.

Ad.S
Rozpatrzenie wniosków Dyrektorów Szkół Podstawowych w Janowszczyźnie i Lipinie
odnośnie zwiększenia dotacj i przysługuj ącej na jednego ucznia.
Przewodniczący komisji przypominał iż wnioski te chcieliśmy wprowadzić na grudniowym
posiedzeniu jednak nie była ustalona stawka ogólna na jednego ucznia. Wniosek Dyrektorów
jest na ustalenie tej stawki na 860 zł.
Pani Skarbnik J.Kucharewicz przedstawiła wyliczenia, które wskazują że koszt jednego
ucznia w szkołach podstawowych na 2014 r. wynosi 770 zł. miesięcznie, na przedszkola jest
to 435 zł. a inne formy wychowania przedszkolnego 220 zł. Wystąpiłam z wnioskiem z
zapytaniem w jakiej kwocie rada może ustalić stawkę dla szkół publicznych. Odpowiedź była,
że ma być równa wydatkom i nie niższa niż subwencja.
Radny A.Kirpsza wspomniał, iż w poprzednim roku była podobna sytuacja i nikt nie odrzucił
tej uchwały. Czy do tej ogólnej kwoty wydatków jest liczone dożywianie i dowóz uczniów,
bo takie koszty tez szkoła ponosi.
Dyrektor SP w Janowszczyźnie Janusz Pawłowski zwrócił uwagę, że Pani Skarbnik do
wyliczenia tej średniej stawki nie bierze wszystkich wydatków bieżących. Powinna być w
gminie ustalona procedura wyliczania tej kwoty, ze wskazaniem jakie wydatki są brane pod
uwagę. Mam odpowiedź Ministerstwa Edukacji Narodowej, która wskazuje iż do wydatków
bieżących wlicza się dowóz uczniów. Jakie wydatki były brane pod uwagę do wyliczenia?
Przewodniczący Komisji J.Wierzbicki przypomniał, że w ubiegłym roku podwyższyliśmy
stawkę na 820 zł. i nikt nie wskazała uchybienia.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że do wyliczeń były brane wszystkie wydatki bieżące
ponoszone w szkołach tego samego typu, czyli wszystkie wiej skie szkoły i Szkołę
Podstawowa Nr 1. Wyszła kwota 7 247 660 zł., na 785 dzieci. Rodzinie wyszła kwota 9 232,
69 zł., miesięcznie 769 zł. Dowóz uczniów należy do gminy. Jeżeli są to dzieci z rejonu
szkoły to gmina ponosi koszt a jeżeli spoza rejonu to szkoła.
Dyrektor SP Janowszczyźnie J.Pawłowski. zwrócił uwagę, że zgodnie z prawem koszt
ponoszony przez gminę na dowożenie uczniów powinien być brany pod uwagę. Pani
Skarbnik nie ujęła wszystkich wydatków pod uwagę.
Radny A.Kiprsza zwrócił uwagę, że szkoła w Lipinie miała najmniejsza dotację 9 tys. zł.
gdzie Bogusze prawie 15 tys. zł. Kamionka 13 500 zł.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot dodał, że nie uznaje za błąd przekazanie szkoły dla
stowarzyszenia. W poprzednich latach szkoła w Janowszczyźnie kosztowała 22 tys. zł. a
obecnie 9800 zł.
Radna J.Wysocka zaproponowała, że jednak skoro te szkoły są i tak najtańsze więc można
podnieść te stawki bo i tak to nie jest duża kwota.
Przewodniczący poddał pod głosowanie stawkę na jednego ucznia w szkołach dla Lipiny na
860 zł.



Komisja 4 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek.
Stawkę w wysokości 860 zł. dla Szkoły podstawowej w Janowszczyźnie.
Komisja 4 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek.
Stawkę na przedszkola w szkole podstawowej w Janowszczyźnie i w Lipinie na 620 zł.
Komisja 4 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek
Stawkę na zespoły wychowania przedszkolnego w Janowszczyźnie i Lipinie na 340 zł.
Komisja 4 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek.

Ad.6
Dyskusja nad programem Karta Dużej Rodziny.
Z-ca Burmistrza Krzysztof Szczebiot przedstawił propozycję programu Karty Dużej Rodziny,
dzięki której rodziny, które wychowują 3 dzieci i więcej są objęte ulgami. Ulgi te w
wysokości 50 % będą stosowane przy opłatach za przedszkole i żłobek, za wejścia na basen,
za korzystanie z komunikacji miejskiej, za korzystanie z zajęć w Sokólskim Ośrodku Kultury
w tym wejścia do kina. Dodatkowo w tym programie będą mogły brać udział firmy lokalne,
która taka deklaracje złożą i sami określą jaki procent ulgi chcą udzielać.

Ad.7
Wolne wnioski

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczyła
Jerzy Wierzbicki


